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Vragen en opwaardering m.b.t. Memo Reactiebrief IW Zorgen over luchtruimherziening d.d. 23-11-2023 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 

VVD 1 Klopt het dat door het controversieel 
verklaren en het wederom voorleggen aan 
de TK, het langer zal duren voordat de 
voordelen van geluidsreductie en CO2-
reductie als gevolg van vaste 
naderingsroutes langer op zich zullen laten 
wachten?  

Het proces van het doorvoeren van de 
luchtruimherziening zal langer op zich laten 
wachten. 
 
Of de vaste naderingsroutes voordelen 
opleveren voor de provincie Utrecht is nog 
niet bekend bij het ministerie. 
 
 

 2 Hebben deze ontwikkelingen gevolgen voor 
de rol van PS, of blijft dit een volledig 
landelijke aangelegenheid zoals 
gesuggereerd in de laatste paragraaf van de 
brief van gedeputeerde Van Essen d.d. 
28/11/2023? 

Nee, het proces blijft hetzelfde en daarmee 
ook de rol van PS.  

 


